
PROTOKÓŁ nr XI/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Pełczycach 

odbytej w dniu 30 stycznia 2025 roku 

w Centrum Usług Społecznych w Pełczycach 

w godz. od 14:00 do – 14:50 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 12 radnych. Nieobecni: Barbara Mastalerz, Tomasz 

Nowak, Aleksandra Weselska-Pollo. 

 

Z ramienia urzędu udział wzięli:  

Anna Kochanowicz – Burmistrz, 

Roksana Wichłacz - Zastępca Burmistrza,  

Agnieszka Chlebowska – Sekretarz,  

Kinga Zawłocka – Skarbnik, 

Aneta Wolniak- Kierownik Ref. Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

Elżbieta Kozioł – Kierownik Ref. Inwestycji, Nieruchomości i Planowania Przestrzennego. 

W sesji uczestniczyli kierownicy jednostek organizacyjnych: 

1. Marek Górecki- Dyrektor Centrum Usług Społecznych, 

2. Anna Jańczak – Kierownik Centrum Usług Wspólnych. 

W sesji uczestniczyli: 

1. Pan Sławomir Przyłucki, 

2. Pan Edward Serafin. 

 

Ad. 1, 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Sowiński otworzył XI sesję Rady Miejskiej, witając 

zebranych. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych. 

Wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. Następnie p. Przewodniczący przeczytał 

przygotowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 



4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Pełczyce na 2025 r. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Gminę Pełczyce 

długoterminowej pożyczki. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Pełczyce. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Pełczyce oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla dyrektorów i wicedyrektorów 

szkół oraz nauczycieli pełniących funkcje kierownicze. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany wysokości opłaty za wyżywienie dziecka 

w Miejsko-Gminnym Żłobku w Pełczycach. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

13. Zakończenie sesji. 

 

Porządek obrad – został przyjęty w głosowaniu jawnym imiennym 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem porządku obrad 12 radnych. 

 

Ad. 3. 

Protokół z poprzedniej sesji – został przyjęty w głosowaniu jawnym imiennym 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji 12 radnych. 

 

Ad. 4.  

Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami. 

W okresie świąteczno-noworocznym, który jest czasem radości, refleksji oraz spotkań w gronie 

najbliższych miałam przyjemność uczestniczyć w wielu wydarzeniach, które integrowały naszą 

społeczność. Były to spotkania świąteczne, jasełka, wydarzenia kulturalne, akcje charytatywne, 

noworoczne spotkania, inicjatywy lokalne. Ten czas, który spędziłam z naszymi mieszkańcami 

był pełen radości, integracji i wzajemnego wsparcia. Dziękuję wszystkim w zaangażowanie 

i aktywność, które przyczyniły się do stworzenia tak wyjątkowej atmosfery. Wierzę, że te 

pozytywne doświadczenia będą miały trwały wpływ na naszą społeczność w całym 2025 roku. 

Oprócz tak radosnych wydarzeń była również bieżąca praca, stały nadzór nad realizowanymi 

inwestycjami: budowy pływalni, żłobka, budynków wielorodzinnych. Jeden z budynków 



wielorodzinnych przy ulicy Starogrodzkiej jest już na etapie odbioru. Systematycznie do urzędu 

wpływają wnioski o przydział lokalu. 27 stycznia odbyło się posiedzenie Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej, na której utworzono listę mieszkańców, którzy kwalifikują się do przydziału 

lokalu mieszkalnego. Takich wniosków było złożonych ponad 50. Niecałe 50, bo było parę 

wniosków, które się nie kwalifikują zostało wpisanych na listę osób oczekujących 

na mieszkanie. 

Został rozstrzygnięty przetarg oraz podpisano umowy na dowóz dzieci do szkół oraz 

do „Bratka”.  

Wystąpiliśmy z zapytaniem i podpisaliśmy umowę na przewozy użyteczności publicznej, 

to jest ta linia Jarosławsko-Pełczyce-Bolewice-Lubiana.  

Otrzymaliśmy informację o przyznaniu dotacji na zadanie „Poprawa systemu zaopatrzenia 

w wodę w Gminie Pełczyce”. W dzisiejszych zmianach do budżetu macie Państwo informację, 

o dochodach na kwotę 884 tysiące złotych. Jest to właśnie dofinansowanie do tego zadania. 

Zaraz po zatwierdzeniu uchwały będziemy podpisywać umowę na to dofinansowanie. 

Zawarliśmy umowę na dofinansowanie w ramach projektu „Cyberbezpieczna Gmina”, tutaj 

dofinansowanie wynosi 533 tysiące złotych.  

Rozpoczęliśmy prace dotyczące projektu zagospodarowania terenu przy ulicy Ogrodowej. 

Chcielibyśmy tam stworzyć plac międzypokoleniowy z dużym miejscem, na to żebyśmy mogli 

postawić tam swój samochód. 

W 2025 roku będą również ogłoszone konkursy na budowę lub modernizację punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. Rozpoczęliśmy przygotowania do modernizacji 

naszego obiektu u nas w gminie. Ten, który mamy obecnie niestety jest już na nasze potrzeby, 

a mały zwłaszcza, że wymagania jeśli chodzi o selekcję odpadów są coraz większe. 

Uczestniczyłam w nadzwyczajnym walnym zgromadzeniu Stowarzyszenia Lider Pojezierzy, 

na którym przyjęliśmy strategię IIT partnerstwa i w ramach tej strategii, tutaj my jako gmina 

będziemy realizować inwestycję budowy punktu widokowego przy jeziorze Panieńskim. 

Uczestniczyłam również w radzie Zespołu Parków Krajobrazowych, do której zostałam 

powołana przez Wicemarszałka Województwa Zachodniopomorskiego Pana Jakuba Kowalika. 

Zespół Parków Krajobrazowych jak Państwo wiecie będzie realizował inwestycję w Dolinie 

Płoni, która polega na budowie wierzy widokowej. 

W styczniu odbyły się zebrania sprawozdawcze Ochotniczych Straży Pożarnych. Mamy cztery 

strażnicy, które prężnie działają na terenie naszej gminy.  

Zwołałam również zebranie z sołtysami, na którym omawialiśmy bieżące sprawy, ale o  jednej 

z nich chciałam również Państwa poinformować tutaj na forum, aby ta informacja szerzej się 



rozeszła. Jest to informacja z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej, który planuje uruchomić program „Modernizacja energetyczna budynków 

popegeerowskich”. Na naszym terenie mamy dosyć sporo takich budynków i nie ma jeszcze 

ogłoszonego regulaminu, ale z takich wstępnych założeń wiemy, że o dofinansowanie będą  

mogli starać się  mieszkańcy budynków, które składają się od 3 do 22 lokali mieszkalnych. 

Formalnie będzie musiałaby być założona wspólnota mieszkaniowa, a jeśli nie jest to można 

ją założyć w każdej chwili i w których zostały wymienione minimum 50 % indywidualnych 

źródeł ciepła niespełniających wymogów na dzień składania wniosku. Wydaje mi się, że jest 

to dosyć ważny program, gdzie można jeszcze skorzystaj z jakiegokolwiek dofinansowania, 

żeby modernizować nasze budynki.  

 

Ad. 5. 

Zapytania, interpelacje, wnioski. 

Radny Michał Kasprzak:  

Pani Burmistrz, Szanowni Radni, Szanowni Goście ja dzisiaj w wnioskiem tak naprawdę 

do Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej ale też może być do Pani 

Burmistrz. W listopadzie zeszłego roku wspólnie z Zakładem Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Jarosławsku na cmentarzu stworzyliśmy wypożyczalnię sprzętu. 

Ta wypożyczalnia działa znakomicie do dnia dzisiejszego i wiem, że tego typu wypożyczalnie 

są również w Przekolnie. W Przekolnie Stowarzyszenie Miłośników wymyślili i zrobili 

ją samodzielnie. My robiliśmy to z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

i dzisiaj chciałbym, bo widzę, że ten projekt się sprawdza, żeby on został wdrożony 

na wszystkich cmentarzach komunalnych w naszej gminie i dodatkowo można by go rozszerzyć 

o takie miejsce, na niewykorzystane znicze, żeby nie trafiały do pojemnika na szkło, śmieci 

tylko te w lepszym stanie trafiały w miejsce i żeby ktoś mógł taki znicz wykorzystać ponownie. 

Zyskamy wtedy oszczędności w systemie gospodarki komunalnej, a przywrócimy być może 

zniczom drugie życie. Tych cmentarzy nie ma dużo, koszt uruchomienia takiej wypożyczalni i 

sprzętu i do ponownego wykorzystania zniczy nie jest drogi, więc prośba od naszego klubu: 

Nasza Gmina Nasz Dom, aby tego typu miejsca pojawiły się na cmentarzach komunalnych. W 

Pełczycach być może tych miejsc z racji tego, że cmentarz jest duży kilka ale na innych chociaż 

jedno takie miejsce. 

 

 

 



Ad. 6. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego przedstawił, iż komisji 

na posiedzeniu w dniu 28.01.2025 r. opiniowała trzy projekty uchwał. Po wnikliwej analizie 

projektów komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekty uchwał.  

Przewodniczący Marek Sowiński poprosił o zabranie głosu Dyrektora Centrum Usług 

Społecznych i zapoznanie nas z projektem, który także w tym punkcie jest zawarty w budżecie. 

Dyrektor Marek Górecki: 

Sprawa bezpośrednio wiąże się z powstaniem w Centrum Usług Społecznych Klubu Rozwoju 

Cyfrowego. Już parokrotnie na różnych spotkaniach wspominałem o tym, że CUS w zeszłym 

roku aplikował do wzięcia udziału w takim projekcie, który jest organizowany przez 

Ministerstwo Cyfryzacji i jest to program pilotażowy w skali Polski. Zanim dalej wypowiem 

się o tym projekcie już konkretnie powiem Państwu, że w tym momencie jesteśmy po ostatnim 

stadium negocjacji. Projekt zakładał na szczeblu ministerialnym wzięcie udziału 64 gmin 

z całej Polski w tym programie pilotażowym. Pełczyce i gmina Wrocław jako jedyni zdobyli 

99 punktów w skali kraju na 100 możliwych z bardzo wielkim odstępem od innych. Ostatecznie 

na liście znalazły się 64 gminy, które mogły spełniają wszystkie warunki. Jestem z tego bardzo 

dumny, że jako taka mała gmina miejsko-wiejska mogliśmy tym co posiadamy i tym co mamy 

spełnić te warunki. Również sam sens merytoryczny tego projektu spełnił wysokie 

oczekiwania, które nałożyło Ministerstwo Cyfryzacji. Mówiąc o Klubie Rozwoju Cyfrowego 

musze poruszyć również kontekst tego projektu. Skąd to się wzięło, że akurat Centrum Usług 

Społecznych powinno się zajmować tym projektem. Otóż na mapie kompetencji cyfrowych 

w Unii Europejskiej Polska prezentuje się bardzo źle. Jak mówię Polska to w tym i również 

wszystkie województwa, powiaty czy gminy. Zgodnie z danymi Eurostatu tylko 4 na 10 

obywateli deklaruje, że ma co najmniej podstawowe kompetencje cyfrowe. I w tym kontekście 

właśnie również to są pewne kompetencje społeczne, bo dzisiaj kompetencje cyfrowe to są 

również kompetencje społeczne. I stąd właśnie Centrum Usług Społecznych, także wymyśliło, 

ale doszło do wniosku, że nas na tym polu nie powinno zabraknąć. Szczególnie, że mamy 

miejsce, żeby ten projekt bardzo dobrze zrealizować. Poza tym, to miejsce mieści się 

w bezpośredniej obecności innych działań usługowych, czyli Klubu Seniora, Placówki 

Wsparcia Dziennego i pozostałej rzeszy wszystkich obywateli, którzy do nas przychodzą 

i proszę o pomoc właśnie w tym zakresie. Wracając teraz do kontekstu projektu chciałbym 

powiedzieć, że właśnie z tym Ministerstwo Rozwoju Cyfrowego postanowiło stworzyć serię 

różnych projektów, w tym właśnie między innymi powstanie dwóch tysięcy klubów rozwoju 

cyfrowego w całej Polsce. Ale zanim to wprowadzi to chce w projekcie pilotażowym jakby 



wypracować pewne rekomendacje do pracy, również merytoryczne rekomendacje do tego jak  

to prowadzić. W tej chwili jestem w stanie, że w 99,9 % my to dofinansowanie dostaniemy. To 

dofinansowanie na dzień dzisiejszy to jest kwota 480 tysięcy złotych. Rekomendacje do tego 

projektu, które sobie liczą 52 strony określają praktycznie wszystko, co tam w tym Klubie 

Rozwoju Cyfrowego musi się dziać. To są też miedzy innymi takie sprawy jak zatrudnienie 

dwóch edukatorów, którzy są wykształceni, zaawansowani w pracy i kompatybilnych, którzy 

będą prowadzić szkolenia i indywidualne zajęcia, prelekcje i jest tam cała ścieżka edukacyjna, 

która jest określona i też cały szereg wymagań w stosunku do tych edukatorów. 480 tysięcy 

złotych to tak naprawdę nie jest duża kwota bo tam są również takie założenia jak zakup sprzętu, 

to są i smartfony i tablety i laptopy i inne rzeczy potrzebne do tego aby prowadzić tą ścieżkę 

edukacyjną i prelekcyjną w ramach działalności tego Klubu Rozwoju Cyfrowego. To jest 

również łącz internetowych, to jest naprawdę bardzo dużo rzeczy, które musimy spełnić, 

natomiast każdy z Państwa zdaje sobie sprawę, że zatrudnienie dwóch informatyków, to ja bym 

ten budżet w 100% przeznaczył tylko na wypłaty wynagrodzeń, podatków i innych składek od 

wynagrodzeń, gdybym miał to zrealizować tylko z tego budżetu i nic by mi nie pozostało na to 

to, aby realizować reszty zadań. Ja jednak uznałem, że ważniejsze jest dla działalności tego 

Klubu Rozwoju Cyfrowego i tak też przedstawiłem Pani Burmistrz sprawę, jest zakup 

niezbędnego oprogramowania, sprzętu i inne rzeczy potrzebne, a dopiero na drugim miejscu 

zaplanowanie funduszy na wynagrodzenie tych edukatorów. A ich muszę mieć dwóch i to nie 

podlega żadnych wątpliwości. Stad też poprosiłem o zwiększenie mi, nie w zeszłym roku, 

ponieważ tego jeszcze nie planowałem bo nie byłem pewny jak potoczą się negocjacje, teraz 

mogłem to już zrobić w tym roku, ponieważ wiem. Poprosiłem o zwiększenie mojego budżetu, 

jeśli chodzi o wynagrodzenia jednostkowe dla pracowników o budżet wynagrodzenia jednego 

informatyka, który będzie zatrudniony w ramach działalności CUS-u, natomiast drugie 

wynagrodzenie ujęte jest w ramach projektu. Projekt zakłada, że nie wnosimy w ogóle wkładu 

własnego, także im plus 100 % wszystko pokrywane jest przez państwo polskie. Stąd ta zmiana 

o której mówił Pan Przewodniczący na komisji budżetu i bardzo Państwa proszę o przyjęcie tej 

uchwały.  

Przewodniczący Marek Sowiński poprosił o uzupełnienie do kogo jest skierowany ten projekt 

i co on zakłada.  

Dyrektor Marek Górecki: 

Tak jak wspomniałem Polska nie prezentuje się za dobrze, bo zajmujemy 3 miejsce od końca 

w Europie jeśli chodzi o kompetencje cyfrowe, a wszyscy zdajemy sobie sprawę, że dzisiejsze 

czasy i przyszłość najbliższa to stety jest cyfryzacja, mamy coraz więcej dziedzin, w których 



niestety ale musimy posługiwać się smartfonami, komputerami, tak jak na przykład Państwo 

przy głosowaniu posługujecie się tabletami. Wielu seniorów i seniorek, ale także również osób 

dorosłych spośród naszych obywateli ma z tym problem, więc nie ma tych kompetencji 

społecznych, aby dobrze w tym społeczeństwie funkcjonować. Rolą powstania Klubu Rozwoju 

Cyfrowego będzie nauka wszystkich obywateli gminy powyżej 18 roku życia właśnie jak się 

odnaleźć w tym nowym świecie. I ja teraz przytoczę Państwu troszeczkę danych. Grupa 

społeczną, która w szczególności narażona jest na takie wykluczenie są seniorzy i seniorki. Jak 

podaje Ministerstwo Cyfryzacji choć więcej niż połowa seniorów korzysta z internetu 

regularnie, przynajmniej raz w tygodniu ponad, 85% z nich nie posiada nawet podstawowej 

kompetencji cyfrowej. W grupie wiekowej 55-64 lata te same wskaźniki kształtują się na 

poziomie odpowiednio 75% i 69%.  Poza zacieraniem międzypokoleniowej luki 

w kompetencjach cyfrowych rolą Klubu Rozwoju Cyfrowego będzie również wzmacnianie 

aktywnych, świadomych postaw cyfrowych wśród osób pośrednio zaawansowanych lub już 

zaawansowanych w kompetencjach cyfrowych. Europejczycy chcą rozszerzać swoje 

kompetencje cyfrowe. Teraz już może nie będę czytać i powiem, co tam dokładniej 

zaplanowaliśmy. Między innymi to na pewna będą szkolenia z mObywatela, z aplikacji, którą 

większość już ma w swoich telefonach, ale niektórzy jeszcze nie mają, jak ją obsługiwać, jakie 

korzyści można z niej wyciągnąć, jak założyć profil zaufany, jak się nim posługiwać, do czego 

on służy. To jest jedno później mamy maplikacje, jak w tego skorzystać. Te wszystkie 

mprogramy, które towarzyszą nam dzisiaj. Plan jest taki, że te zajęcia odbywać się będą tu 

w Klubie Rozwoju Cyfrowego, ale jest również taki plan, aby we wszystkich wioskach, 

cyklicznie również takie prelekcje i zajęcia były prowadzone. Nasi edukatorzy będą mobilni, 

będą dojeżdżać do świetlic wiejskich i tam również prowadzić zajęcia. Inna rzecz, wszystkie 

aplikacje dla seniorów potrzebne w życiu, czyli edukatorzy przygotują odpowiedni zestaw 

materiałów i zaprezentują je seniorom. To nie muszą być tylko zajęcia tutaj na miejscu 

w pomieszczeniach, może to być na przykład wycieczka rowerowa i nauka jak się posłużyć 

nawigacją w smartfonie. To może być kwestia lokalizacji, jak pójść na grzyby, aby się nie 

zgubić. Ja wiem, że są to prozaiczne sprawy, ale to dla nas są prozaiczne, dla seniorów, dla 

wielu ludzi nie. Jak posługiwać się wszystkimi możliwościami jakie niesie kompetencja to jest 

taka jedna część jakby użytkowa, druga część to jest jak chronić się przed wykorzystaniem 

cyfrowym, czyli jak się nie sprzedać, jak nie stracić pieniędzy z konta i wiele innych rzeczy. 

Później jest to obsługa aplikacji bankowych dla osób dorosłych, które mają problemy 

z posługiwaniem się takimi aplikacjami, z posługiwaniem się stronami bankowymi, 

z wypłatami z bankomatów i innymi rzeczami. Proszę Państwa ja bym na prawdę mógł długo 



opowiadać, ale zaproponowaliśmy szereg i sami je wymusiliśmy szkoleń, które zostały 

zaopiniowane. W ramach tego pilotażu będziemy je wszystkie realizować. Szczegóły 

to ja jeszcze omówię też z naszymi edukatorami, oni będą przeszkoleni przez Ministerstwo 

Cyfryzacji w tym zakresie. Będzie prowadzona ewaluacja, będziemy wyciągali wnioski z tego, 

co będziemy robić, jak go doskonalić, jak go polepszyć. Ja dzisiaj powiem szczerze, 

uważam, że kompetencje cyfrowe są na równi ważne jak inne kompetencje społeczne. Sami 

Państwo zdajecie sobie z tego sprawę używając wszelkich elektronicznych rzeczy jak bardzo 

jest potrzebna wiedza do tego, żeby funkcjonować spokojnie, bez stresu w życiu codziennym. 

Bardzo się cieszę, że Pani Burmistrz i Szanowna Rada rozumieją te potrzeby i że będą mnie 

dalej wspierać, bo po dwóch latach tego projektu pilotażowego będziemy chcieli dalej 

kontynuować pracę w tym zakresie. Dzisiaj jest potrzeba nieustannej nauki wszystkich 

w każdej dziedzinie. Musimy taką potrzebę widzieć wszyscy i musimy tą idee propagować 

wśród naszych obywateli. Ja uważam, i ciągle to powtarzam od wielu lat i taką wizję mam 

na temat działalności CUS-u, że gmina, która tyle inwestuje w infrastrukturę i to co nas otacza 

na co dzień i to jak piękną mamy teraz gminę i zadbaną, że aby móc korzystać z tych wszystkich 

dobrodziejstw to musimy wykorzystywać właśnie kompetencje społeczne, po to aby 

to  wszystko było czyste, zadbane, po to żeby ludzie to szanowali, po to żeby umieli się tym 

posłużyć. Jeżeli nie będziemy zdobywać kompetencji we wszystkich sprawach społecznych, 

nie będziemy umieli korzystać z infrastruktury technicznej. To wszystko jest ze sobą powiązane 

i taka potrzeba jest potrzeba dominującą, żeby taką działalność prowadzić i iść do przodu i nie 

zaniedbywać tego fragmentu.  

Uchwała nr XI.62.20025 w sprawie zmiany budżetu Gminy Pełczyce na 2025 r. - została 

przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym. 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem uchwały 11 radnych, 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad.7. 

Uchwała nr XI.63.2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej - została 

przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym. 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem uchwały 12 radnych. 

 

Ad.8. 

Uchwała nr XI.64.2025 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Gminę Pełczyce 

długoterminowej pożyczki - została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym. 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem uchwały 12 radnych. 



 

 

Ad.9. 

Uchwała nr XI.65.2025 w sprawie uchwalenia statutu Gminy Pełczyce - została przyjęta 

w głosowaniu jawnym imiennym. 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem uchwały 12 radnych. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej przedstawił, 

że na posiedzeniu komisji w dniu 27 stycznia zostały przeanalizowane i zaopiniowała dwa 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję: 

- w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Pełczyce oraz zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół oraz nauczycieli pełniących funkcje 

kierownicze, 

- w sprawie zmiany wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Miejsko-Gminnym Żłobku 

w Pełczycach. 

Po szczegółowej analizie i dyskusji komisja wydała pozytywną opinie w stosunku do obu 

projektów uchwał. W związku z powyższym proponuję przyjęcie tych uchwał na dzisiejszej 

sesji.  

Uchwała nr XI.66.2025 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Pełczyce oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół 

oraz nauczycieli pełniących funkcje kierownicze - została przyjęta w głosowaniu jawnym 

imiennym. 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem uchwały 12 radnych. 

 

Ad.11. 

Uchwała nr XI.67.2025 w sprawie zmiany wysokości opłaty za wyżywienie dziecka 

w Miejsko-Gminnym Żłobku w Pełczycach - została przyjęta w głosowaniu jawnym 

imiennym. 

Głosowało 12 radnych, za przyjęciem uchwały 12 radnych. 

 

 



Ad. 12. 

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski: 

Wiceprzewodniczący Ryszard Kwieciński: 

Szanowni Państwo w imieniu Rady Miejskiej, Pana Przewodniczącego, Pani Przewodniczącej, 

Przewodniczących Komisji, Sołtysów, pracowników urzędu składam najserdeczniejsze 

życzenia wszystkim Babcią i Dziadkom. Życzymy Wam zdrowia, szczęścia, pomyślności, 

radości i spokoju. Jesteście szlachetnym pokoleniem o które dbamy i będziemy dbać. Dzisiaj 

przed Wami drodzy babcie i dziadkowie wielkie wyzwanie. Proszę Was, abyście opowiadali 

młodemu pokoleniu o pięknej Polsce, o jej historii, o historii Rzeczpospolitej, o historii 

pięknego polskiego narodu. Dla Nas jesteście szlachetnym pokoleniem, świadectwem, 

że najcenniejszym bożym darem jest miłość. Miłość, która owocuje następnym pokoleniem. 

Miłość dwojga ludzi, których skutkiem są dzieci, rodzice i dziadkowie. Z wielkim szacunkiem 

chylimy przed Wami głowę.  

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka: 

Pani Burmistrz, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni Goście i pracownicy urzędu. 

Dziś notabene ze skutkiem pozytywnym przegłosowaliśmy jako rada uchwałę dotyczącą 

zmiany budżetu. Chciałam dodać komentarz mojego głosu, który był wstrzymujący się w tymże 

głosowaniu. Wstrzymałam się z jednego powodu. Dzisiaj głosowaliśmy w zakresie powołanie 

tudzież zatrudnienia informatyka w Centrum Usług Społecznych. Pan Dyrektor Marek Górecki 

mnie przekonał, że taka funkcja jest potrzebna, a wręcz niezbędna w zakresie projektów, które 

przed nami. Wiemy jednocześnie, że te stanowisko będzie zajmował Radny Michał Kasprzak 

i wiem też, że prawnie jest to możliwe, żeby w ten sposób rozstrzygać zatrudnienie. Natomiast 

tu jest właśnie moja wątpliwość jako radnej, czy radny, który podejmuje się świadczenia 

za wynagrodzeniem usługi na rzecz gminy jest całkowicie bądź w pełni niezależny. I szanowni 

Państwo tak jestem za rozwojem, nie, nie podważam kompetencji Radnego Michała Kasprzaka 

w zakresie informatycznym, ale mam wątpliwość czy takie rozstrzygnięcie jest optymalne. 

Czyli w sytuacji, kiedy jedna osoba piastuje mandat radnego jest stałym zlecantem na rzecz 

gminy i będzie w strukturach zatrudnienia stałego informatykiem w CUS-ie. Chciałam 

wytłumaczyć moje wstrzymanie się od głosu.  

Wiceprzewodnicząca Anna Dyc: 

Szanowny Panie Przewodniczący, szanowna Rado, szanowni Państwo w imieniu nas 

wszystkich chciałam serdecznie podziękować, ponieważ w niedzielę mieliśmy super imprezę 

Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy, to już 33 raz, jak dobrze pamiętam. I chciałam naprawdę 

podziękować wszystkim organizatorom, wszystkim wolontariuszom, bo oczywiście pobiliśmy 



rekord i zebraliśmy ponad 60 tysięcy, 61 tysięcy z groszami jeżeli pamiętam. Także z tego 

miejsca w imieniu Nas wszystkich naprawdę wszystkim, wszystkim dziękuję. To jest naprawdę 

szczytny cel i mam nadzieję, że będziemy zbierać do końca świata i jeden dzień dłużej.   

 

Ad. 17. 

Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady Marek Sowiński zamknął XI sesję Rady Miejskiej w Pełczycach. 

 

 

Przewodniczył 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Sowiński 

 

Protokół sporządziła: Agnieszka Wiktorska 


